

Protokoll från styrelsemöte F6–HT20

Ledningscentralen samt Zoom, kl. 17.15 tisdagen den 24 november 2020

§ 1 O.F.M.Ö.

Styrelseordförande Emelie Zhu förklarade mötet öppnat 17:15.

§ 2 Närvaro

Emelie Zhu
Ludwig Linder
Joel Wulff
Teodor Bucht
Gustav Nirvin

Nik Johansson
Melker Georgson
Filip Johansson
Jessica Lastow
Fredric Ahrling *Kårkontakt*

Amanda Axelsson t.o.m. §9
Hanna Råhnängen t.o.m. §9
Erik af Klinteberg

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Vice ordförande Joel Wulff utsågs att, jämte styrelseordförande Emelie Zhu, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade

att godkänna dagordningen som den låg.

§ 6 Meddelanden

Inga meddelanden togs upp av mötet.

§ 7 Rapporter

Ordförande Teodor Bucht rapporterade från nämnden. Det står väldigt still men vissa onlineevenemang utförs. LiBU har haft ett onlineevenemang och kåren har gemensamma likabehandlingsevenemang.

Kårkontakt Fredric Ahrling rapporterade från kåren där det inte händer mycket. Fullmäktige val är fortfarande öppet. En del poster söks fortfarande från HöstFM. TLTH letar efter ny inspektör.

§ 8 Ändra milersättning

Revisor Jessica Lastow föredrog punkten enligt handlingarna.

Vice ordförande Joel Wulff informerade att beslut om nuvarande milersättning är taget på ett tidigare styrelsemöte så det krävs ett nytt beslut för att ändra.

Mötet diskuterade huruvida värt för privatpersonen som skillnaden mellan 25 kr/mil och 18.5 kr/mil är med skatt.

Styrelsen beslutade

att ändra sektionens milersättning till 18.5 kr/mil.

§ 9 Arbetsgrupp som utreder en ny spexarpost

Styrelseordförande Emelie Zhu föredrog punkten enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

att sätta ihop en arbetsgrupp för utredning av spexarpost där Hanna Råhnången är sammanställande

att sätta första redovisningstillfälle för arbetsgruppen till F01-VT21.

§ 10 Resultuppföljning

Taget	Beslut	Ansvarig	Redovisning
F08-VT20	Riktlinjer för investeringar	Teodor Bucht	F07-HT20

Riktlinjer för investeringar

Ordförande Teodor Bucht meddelade att inköp av aktier fortfarande inte har gjorts.

Styrelsen beslutade

att sätta nytt redovisningsdatum för beslutsuppföljning till F07-HT20.

Facebookgrupp för att hitta pluggkompisar

Ordförande Teodor Bucht meddelade att facebookgruppen har skapats och har marknadsförts till sektionens medlemmar.

Styrelsen beslutade

att godkänna beslutsuppföljning och lägga densamma till handlingarna.

Riktlinjer för hur sektionstermer skall översättas till engelska

Styrelseledamot Gustav Nirvin meddelade att ändringarna har gjorts och är uppladdade på hemsidan.

Styrelsen beslutade

att godkänna beslutsuppföljning och lägga densamma till handlingarna.

§ 11 Övrigt

Vice ordförande Joel Wulff informerade styrelsen att nästkommande möte kräver högtidsklädsel från styrelsen men inget beslut togs.

§ 12 Nästa möte

Nästa möte sattes till tisdagen den 8:e december 17.15 i Ledningscentralen samt Zoom.

§ 13 O.F.M.A.

Styrelseordförande Emelie Zhu förklarade mötet avslutat 17.51.

I sektionstyrelsens tjänst,

Emelie Zhu
Styrelseordförande

Ludwig Linder
Sekreterare

Joel Wulff
Justerare

Styrelsemöte F06–HT20

Zoom via <https://lu-se.zoom.us/j/9953314738>,

tisdagen 24/11 kl 17.15

Handlingar

- § 1 O.F.M.Ö. (Beslut)
- § 2 Närvaro (Beslut)
- § 3 Adjungeringar (Beslut)
- § 4 Val av justerare (Beslut)
- § 5 Godkännande av dagordning (Beslut)
- § 6 Meddelanden (Information)
- § 7 Rapporter (Information)
- § 8 Ändra milersättning (Beslut)
- § 9 Arbetsgrupp som utreder en ny spexarpost (Beslut)
- § 10 Beslutsuppföljning (Beslut)
- | Taget | Beslut | Ansvarig | Redovisning |
|----------|--|---------------|-------------|
| F02–HT20 | Riktlinjer för investeringar | Teodor Bucht | F06–HT20 |
| F05–HT20 | Facebookgrupp för att hitta pluggkompisar | Teodor Bucht | F06–HT20 |
| F05–HT20 | Riktlinjer för hur sektionstermer skall översättas till engelska | Gustav Nirvin | F06–HT20 |
- § 11 Övrigt (Beslut)
- § 12 Nästa möte (Beslut)
- § 13 O.F.M.A. (Beslut)

Handlingar

§8 Ändra milersättning

Revisorerna Jessica Lastow och Linnéa Rosenbecker skickade in följande punkt:

I nuläget så betalar F-sektionen ut 25 kr/mil i milersättning. En så hög ersättning som denna innebär enligt Skatteverket att vi skulle behöva betala skatt på det. Den maximala milersättningen är på 18.5 kr/mil för att det ska vara skattefritt. Milersättningen anges inte i något styrdokument men vi anser att det borde finnas ett styrelsebeslut på det ändå.

Vi yrkar därför

att ändra milersättningen till 18.5 kr/mil.

§9 Arbetsgrupp som utreder en ny spexarpost

Styrelseordförande Emelie Zhu skickade in följande punkt samt bilaga 1:

På sektionsmötet kom följande motion in, där det lyftes att sektionen vill eventuellt bilda en underhållningsgren/ -utskott. Sektionsmötet beslöt att en arbetsgrupp skulle skapas för att reda ut detaljerna innan det implementeras i styrdokument och praktiken. Därför yrkar jag på att vi skapar denna arbetsgrupp.

I sektionstyrelsens namn,

Emelie Zhu
Styrelseordförande 20/21

Motion

angående bildandet av en underhållningsgren i
Sexmästeriet

Bakgrund

I nuläget är det högt tryck på de mindre krävande posterna på sektionen, så som jobbare i Sexmästeriet, Sångförman och Reiseleiter. Det finns alltså ett stort intresse för denna typ av engagemang som enkelt går att kombinera med mycket studier. Under mitt år som Sångförman har jag, Hanna, förstått att det är många på sektionen som vill gyckla på sittning men en stor del av gyckeltiden är utsatt för att andra utskott ska kunna få visa upp sig. En bra lösning vore att bilda en ny gren av Sexmästeriet, det förslagsvis kallade Spexmästeriet, som möjliggör för fler att vara "lagom" engagerade på sektionen samt att fler får gyckla, då de tillsammans sätter upp ett gyckel. Detta tror vi hade givit fler en chans att vara delaktiga i sektionens liv samt bidra med bra underhållning på sittningarna.

Vår vision är att Spexmästeriet ska innefatta cirka åtta stycken Spexare, vilka är särskilda jobbare, med uppgift att planera och framföra ett ambitiöst och temaenligt gyckel på sittningar. En möjlighet är att detta ersätter sexjobbarnas gyckel då vi som jobbare har uppfattat intresset för att genomföra dessa väldigt lågt.

En av anledningarna till varför detta borde vara en gren i Sexmästeriet är för att ge Spexarna en större gemenskap jämfört med om det varit ett eget litet utskott. En annan anledning är att personen som blir ansvarig skulle kunna fungera som en mästare vars uppdrag utöver detta är att organisera underhålningen på sittningarna. Denna mästare, Spex/gyckelmästaren, skulle därför även kunna vara Sångförmännens, Dj[F], och det nystartade F-bandets mästare då dessa inte har någon given plats i Sexmästeriet i nuläget. Ytterligare en anledning är att mycket av verksamheten kommer behöva koordineras med Sexmästeriet vilket blir enklare om Spexet blir en gren inom det.

Då andra sektioner har egna spexutskott möjliggör bildandet av Spexmästeriet för intersektionella kontakter samt är ett bra ansikte utåt för F-sektionen då man skulle kunna gyckla hos andra sektioner eller hos Kåren.

Angående det ekonomiska tänker vi att det till en början inte krävs några likvida medel utan att eventuell äskning får ske om och när behovet finns för att kunna inhandla tyg och rekvisita med mera.

Yrkande

Vi yrkar därför

- att* skapa en ny funktionärspost på sektionen, Spexare, vars uppgift är att planera och genomföra ambitiösa gyckel på sittningar.
- att* bilda en ny gren i Sexmästeriet, nämligen Spexmästeriet till vilket Spexare, Sångförmännen, Dj[F] och F-bandet skulle höra.
- att* Spexmästeriet ska ha en egen mästare, Spex/gyckelmästaren. När Spexet är igång skall Spex/gyckelmästaren väljas som de andra mästarna på Höstterminsmötet.

I F-sektionens tjänst,

Hanna Råhnägen
Sångförman 19/20

Amanda Axelsson
Reiseleiter 19/20
Pubjobbare 19/20
HTF-ansvarig 19/20

Ellen Andreasson
Matris 19/20

Ida Björsing
Pubjobbare 19/20